

Personal Information Collection Statement

Purposes of Collection

1. The personal data provided by means of this form will be used for purposes of registration and statistical analysis for the Belt and Road Cross-professional Forum, and future communications by the Belt and Road Office (BRO) on the latest events and information. If you do not wish to receive the promotional news and information related to the BRO, you may indicate your objection to the BRO anytime.

Access to Personal Data

2. You have a right of access and correction with respect to the personal data held by BRO as provided for in Section 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance. Request for access to and correction of personal data should be made in writing to Senior Executive Officer (Belt and Road Office) by email at enquiry@bro.gov.hk, or by mail to 22/F, West Wing, Central Government Offices, 2 Tim Mei Avenue, Tamar, Hong Kong.

**Belt and Road Office
Commerce and Economic Development Bureau
December 2024**

個人資料收集聲明

收集資料的目的

1. 通過本表格收集的個人資料，將用於處理「一帶一路跨專業論壇」的登記及統計分析之用，以及發放「一帶一路」辦公室的最新活動和資訊。你可隨時向「一帶一路」辦公室表明更改接收資訊及推廣訊息的意願。

查閱個人資料

2. 根據《個人資料(私隱)條例》第18條、第22條及附表1第6原則的規定，你有權查閱及改正個人資料。查閱或改正該等資料，請以電郵或書面方式向高級行政主任（「一帶一路」辦公室）提出（電郵地址:enquiry@bro.gov.hk / 郵寄地址: 香港添馬添美道 2 號政府總部西翼 22 樓）。

商務及經濟發展局
「一帶一路」辦公室
2024 年 12 月